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Az EMNP képviselői is jelen voltak a sepsiszentgyörgyi tüntetésen, hiszen az autonómi
közös ügy – jelentette ki Toró T. Tibor, a párt elnöke.

„A  székely  szimbólumok  védelme  közös  ügy  és  elválaszthatatlan  a  Székelyföld  területi
autonómiájától, ezért az Erdélyi Magyar Néppárt képviselői kötelességüknek tartották a csütörtöki
székelyzászlós  felvonuláshoz  csatlakozzanak  Sepsiszentgyörgyön”  –  jelentette  kis  a  sajtó
érdeklődésére Toró T. Tibor, a párt országos elnöke a tiltakozást követően. A politikai alakulat
vezetője a párt háromszéki képviselőjelöltjei társaságában vett részt a Tamás Sándor, Kovászna
Megye  Tanácsának  elnöke,  valamint  Antal  Árpád,  Sepsiszentgyörgy  polgármestere  által
kezdeményezett  rendezvényen.

Toró T. Tibor: ellenségünk az egységes román nemzetállam (a Székelyhon.ro felvétele)

Toró  elismerte,  hogy  a  tény,  hogy  kampányidőszakban  némileg  visszásnak  tűnik  egy  ilyen



rendezvény megszervezése éppen az RMDSZ tisztségviselői által, és talán más alkalmat kellett
volna  keresni,  de  a  közös  cél  ebben  az  esetben  felülírja  a  politikai  ellentéteket.  A  politikus
rámutatott,  hogy igenis  szükség van ilyen akciókra,  és ha további  hasonló megmozdulások is
követik, akkor mindenképp csatlakoznak, viszont önmagukban ezek nem elegendőek. „Kellemes
látvány  a  megyei  tanács  homlokzatán  látni  a  magyar  nyelvű  Megyeháza  elnevezés,  de  nem
elegendő,  illetve  az  ilyen  és  hasonló  tettekre  már  rég  sort  kellett  volna  keríteni,  ezeket  az
eredményeket már rég el kellett volna érni az elmúlt 22 évben. Ez is világosan mutatja, hogy igenis
szükség van az autonómiára” – fogalmazott az elnök.

Toró szerint alakulatának és az erdélyi magyarságnak csak egy ellensége van: az egységes román
nemzetállam, amely ellen csakis közösen lehet fellépni, politikai hovatartozástól függetlenül.

Sánta Imre, bikkfalvi református lelkipásztor, az EMNP képviselőjelöltje elsősorban azzal indokolta
részvételét, hogy amint ő természetesnek tartja a mások érzékenysége iránti tiszteletet, ugyanezt
elvárja önmagával és a magyarsággal szemben. A Mikó-ügy kapcsán a széles nyilvánosság által
megismert lelkipásztor reményét fejezte ki,  hogy eljön az idő, amikor a szimbólumainkat nem
tiltakozásokkal  kell  majd  megvédenünk.  Derzsi  Samu,  az  EMNP  erdővidéki  képviselőjelöltje
Székelyföld  területi  autonómiáért  vett  részt  a  rendezvényen,  mivel  meggyőződése,  hogy
hamarosan megvalósul.
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